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PROTOKÓŁ NR XXV/16
z sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach

z dnia 24 sierpnia 2016 roku

XXV  –  nadzwyczajna  –  sesja  Rady  Miejskiej  w  Wilamowicach  odbyła  się  w  Gminnym
Centrum  Zachowania  Dziedzictwa  Kulturowego,  Informacji  i  Edukacji  w  Wilamowicach,
ul. Paderewskiego 3 (I piętro, sala konferencyjna).

Obradom przewodniczył:
Pan Stanisław Nycz – Przewodniczący Rady Miejskiej w  Wilamowicach

Czas trwania:   od godz. 1600 do godz. 1620.
                         
Obecni:
15 radnych na stan 15

zaproszeni goście - wg listy obecności załączonej do protokołu:

– Marian Trela - Burmistrz Wilamowic
– Edward Grzywa - Adwokat

PRZEBIEG OBRAD:

Punkt 1. Otwarcie sesji   i stwierdzenie prawomocności obrad  .

Przewodniczący Rady Miejskiej w Wilamowicach Stanisław Nycz otworzył XXV po wyborach –
nadzwyczajną  –  sesję  Rady  Miejskiej  w  Wilamowicach,  powitał  radnych  oraz  wszystkich
zaproszonych  gości.  Na  podstawie  listy  obecności  Pan  Przewodniczący  stwierdził,
że w sesji uczestniczy 15 radnych na stan 15  , co stanowi o prawomocności obrad.

Pan Przewodniczący  poinformował, że sesja nadzwyczajna została zwołana na wniosek Pana
Burmistrza  i  dotyczy  zaopiniowania  Propozycji  Planu  Aglomeracji   Pisarzowice
o równoważnej liczbie mieszkańców powyżej 2.000 obejmującej część Gminy Kozy oraz część
Gminy Wilamowice (miejscowość Pisarzowice).

Punkt 2. Zatwierdzenie porządku obrad.

Przewodniczący RM Stanisław Nycz odczytał porządek obrad, który wszyscy otrzymali:



- 2 -

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad.

3. Zapytania, wnioski, interpelacje radnych.

4. Wystąpienia zaproszonych gości.

5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaopiniowania  Propozycji  Planu  Aglomeracji   Pisarzowice

o równoważnej liczbie mieszkańców powyżej 2.000 obejmującej część Gminy Kozy oraz

część Gminy Wilamowice (miejscowość Pisarzowice).

6. Odpowiedzi na zapytania, wnioski, interpelacje.

7. Sprawy bieżące Rady – wolne wnioski.

8. Zakończenie sesji.

Przewodniczący RM Stanisław Nycz:
– Czy są uwagi do porządku obrad? Nie widzę.
– Kto jest „za” obowiązywaniem odczytanego porządku obrad?
„Za” - 15 głosów.

Punkt 3. Zapytania, wnioski, interpelacje radnych.

Radny z Hecznarowic Michał Sztafiński  –  Czy termin oddania szkoły w Hecznarowicach do
użytku, 15 października, nie jest zagrożony? Po ostatnich opadach budynek jest podlany.
Radny  z  Pisarzowic  Grzegorz  Cieślak –  Zabrał  głos  w  sprawie  bezpieczeństwa  na  ulicy
Przeczniej w Pisarzowicach w okolicy Fest-Parku – Mieszkańcy pytają czy jest szansa, żeby to
bezpieczeństwo poprawić? Jest tam ograniczenie prędkości ale wypadki się powtarzają, może na
nawierzchni uda się coś zamontować. 
Droga  Kęcka  należy  pod  powiat,  tak?  Chodzi  o  wykoszenie,  również  w  celu  poprawienia
bezpieczeństwa.
Mam też zapytanie przekazane przez mieszkańców odnośnie zmiany numeracji  na ulicy Żabie
Miasto w Pisarzowicach – Kto ponosi koszty zmiany dokumentów? 
Radny  z  Pisarzowic  Andrzej  Nycz –  Czy  będziemy  wykaszać  rowy  na  ulicy  Krakowskiej
i Szkolnej? 

Punkt 4. Wystąpienia zaproszonych gości.
Brak wystąpień.

Punkt  5.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie    zaopiniowania  Propozycji  Planu  Aglomeracji
Pisarzowice o równoważnej liczbie mieszkańców powyżej 2.000 obejmującej część Gminy
Kozy oraz część Gminy Wilamowice (miejscowość Pisarzowice).
  
Przewodniczący RM Stanisław Nycz – Odczytał projekt uchwały. Propozycja Planu Aglomeracji
Pisarzowice  składa  się  z  części  tekstowej  i  graficznej,  które  stanowią  załączniki  do  projektu
uchwały.
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Temat  omówił  Burmistrz  Marian  Trela  –  Jest  to  podobny  temat  jak  na  poprzedniej  sesji
nadzwyczajnej,  tylko  tam  chodziło  o  aglomerację  Zasole  Bielańskie,  a  obecny  temat  dotyczy
Pisarzowic. My nie składaliśmy propozycji zmian naszych aglomeracji dotyczących kanalizacji tylko
zrobiła to gmina Kozy – zmieniają tam zakres robót. Aby można było tą propozycję zgłosić do
aglomeracji w całości, na cały kraj i województwo śląskie, pismem z Urzędu Marszałkowskiego
z dnia 17 listopada proszą o podjęcie takiej uchwały. Uchwała musi zostać podjęta niezwłocznie,
żeby  we  wrześniu  mogła  wejść  na  posiedzenie  Rady  Województwa  Śląskiego.  Otrzymaliście
państwo materiały w tej sprawie.
Radny Władysław Carbol – Tutaj nie całe Kozy wchodzą w tą aglomerację?
Burmistrz Marian Trela – Nie całe.
Radny Władysław Carbol – To oni nigdy nie wejdą?
Burmistrz Marian Trela – Będzie robiona kanalizacja ale nie z tych środków.
Radny Władysław Carbol – Nie do naszej oczyszczalni?
Burmistrz Marian Trela – Do naszej oczyszczalni. Wyłączają to spod aglomeracji ze względu na
to, że nie zdążą zrealizować całości zadania do końca 2020 roku.
Przewodniczący RM Stanisław Nycz – To jest  podobna sytuacja jak przy Zasolu Bielańskim,
kiedy zadałem pytanie o kilka oddalonych budynków, które też będą robione ale z innych środków,
nie z tych pomocowych.
Radny Władysław Carbol – Z tego wynika, że Harszówki również nie będą zrobione?
Burmistrz Marian Trela – Też nie. Harszówki dotyczą aglomeracji Zasole Bielańskie.
 
Przewodniczący RM Stanisław Nycz: 
– Czy są jeszcze pytania? Nie widzę.
– Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział 15 radnych obecnych na sali.
„Za” - 15 głosów, „przeciw” - 0 głosów, „wstrzymało się” - 0 głosów.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR XXV/206/16
RADY MIEJSKIEJ W WILAMOWICACH

z dnia 24 sierpnia 2016 r.

w sprawie zaopiniowania Propozycji Planu Aglomeracji  Pisarzowice o równoważnej liczbie
mieszkańców powyżej 2.000 obejmującej część Gminy Kozy oraz część Gminy Wilamowice

(miejscowość Pisarzowice)

***

Punkt 6. Odpowiedzi na zapytania, wnioski, interpelacje.

Burmistrz  Marian  Trela –  Termin  realizacji  inwestycji  na  szkole  w  Hecznarowicach  –  15
października – Nikt nie zwracał uwagi, że termin może być przesunięty. Zalanie szkoły nastąpiło
poprzez  realizację  wymiany  dachu.  Na  dzień  dzisiejszy  wykonawca  nie  zgłosił  potrzeby
aneksowania tematu.
Burmistrz Marian Trela – Odnośnie ulicy Przeczniej obok Fest-Parku – Jest tam ostry zakręt i jest
ograniczenie prędkości do 30 km/h, co więcej trzeba zrobić?
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Radny z Pisarzowic Grzegorz Cieślak – Można przed znakiem zamontować takie paski jak na
skraju dróg, powodujące drgania.
Burmistrz  Marian Trela –  Możemy się  nad  tym zastanowić,  żeby dać takie  paski,  ale  moim
zdaniem to nie poprawi skuteczności.
Burmistrz  Marian  Trela –  Odnośnie  okoszenia  ulicy  Kęckiej,  ulicy  Krakowskiej  i  Szkolnej  –
Koszenie nastąpi tam w pierwszej kolejności.
Odnośnie  zmiany  numeracji  przy  ulicy  Żabie  Miasto  –  Zmiana  podyktowana  jest  tym,
że  w  poprzednim  okresie  czasu,  kiedy  nadawane  były  numery,  nie  uwzględniono  wszystkich
działek. W tej chwili  musimy to sprostować. Dzisiaj rozmawiałem z radcą prawnym czy istnieje
możliwość  sfinansowania  kosztów,  które  poniosą  mieszkańcy  przy  zmianie  dowodów
rejestracyjnych  i  prawa  jazdy.  W  następnym  tygodniu  damy informację  dla  mieszkańców czy
zostanie to sfinansowane przez gminę czy ewentualnie koszty będą musieli ponosić sami. Jeden z
mieszkańców  wyliczył,  że  będzie  musiał  ponieść  koszty  nawet  w  wysokości  około  1.000zł,
widocznie ma kilka samochodów, plus wymiana prawa jazdy i faktycznie może tak być. Radca
prawny rozezna sprawę i wypowie się w tym temacie. 

Punkt 7. Sprawy bieżące Rady – wolne wnioski.

Przewodniczący RM Stanisław Nycz – 4 września na stadionie LKS „Wilamowiczanka” odbędzie
się  Piknik  Rodzinny „Pożegnanie  Lata”,  wszystkich  serdecznie  zapraszamy.  Zawody sportowe
rozpoczynają się o godz.13.00, a występy na estradzie o godz. 15.00, program jest bogaty, afisze
zostały już wywieszone.
Radny z Wilamowic Marian Rozner – Dnia 18 września odbędzie się VI Gminny Rajd Rowerowy,
wyjeżdżamy  ze  Starej  Wsi  -  zbiórka  jest  o  godz.  9.00,  wyjazd  o  10.00.  Półmetek  jest  w
Pisarzowicach i  tam odbędzie się wręczenie Panu Przemysławowi  Niemcowi tytułu „Honorowy
Obywatel Gminy Wilamowice”,  który prawdopodobnie też będzie w tym rajdzie uczestniczył. Meta
będzie w Hecznarowicach. Szkoły o rajdzie wiedzą już od miesiąca maja, afisze będą wywieszone,
informacja jest już na internecie, proszę o rozpropagowanie tego i zapraszam do uczestnictwa.
Burmistrz Marian Trela – W Dankowicach jest wtedy zebranie wiejskie.
Radny z Wilamowic Marian Rozner – Data rajdu rowerowego zgłoszona jest już od kwietnia.
Burmistrz  Marian  Trela –  Niefortunnie  układają  się  te  terminy,  są  dożynki,  jest  poświęcenie
samochodu, są inne sprawy. Osobiście uważam, że z Burmistrzem powinno się uzgadniać takie
tematy.
Radny z Wilamowic Jan Sztafiński / Prezes OSP Wilamowice / – Będziemy się starać o dotację
na zakup nowego lekkiego samochodu dla OSP. Byliśmy na targach pożarniczych w Kielcach,
wydaje nam się że te samochody nie są bardzo  drogie. Nie będzie trzeba nowego sprzętu do tego
samochodu  bo  sprzęt  na  samochodach  już  mamy.  Prosimy  o  przychylność  Pana  Burmistrza
i Rady. W przyszłym roku mamy 130-lecie straży.

Punkt 8. Zakończenie sesji.

Przewodniczący  RM  Stanisław  Nycz  –  Podziękował  wszystkim  za  obecność  na  XXV  –
nadzwyczajnej – sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach i ogłosił jej zakończenie (godz.: 1620).

Przewodniczący Rady Miejskiej
            Stanisław Nycz

Protokołowała:
Ewa Smolarska


